
Tådås väg- och samfällighetsförening 
 
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2004/2005 
 
Även i år kan konstateras att en del kör för fort och därmed orsakar onödiga skador 
på vägarna. Därigenom ökar kostnaderna för underhåll, risken för olyckor och 
försämrad trivsel. En diskussion och beslut om åtgärder, t ex att återinföra farthinder, 
verkar behövas. 
 
Väggruppen  
Uppgifterna är att ha en god överblick över vägarnas kondition och föreslå åtgärder 
och förbättringar som kan behövas. Häri ingår att hålla underhållsplanen aktuell och 
att ta in offerter på styrelsens uppdrag. 
I gruppen har ingått Olle Karlsson och Per-Åke Berntsson. 
 
Utförda arbeten 
Utöver det vanliga underhållet med bl a skrapning, kantning, viss dikesrensning och 
vinterväghållning har nya vägtrummor lagts ned och nytt ytlager lagts på vissa 
sträckor.  
 
Styrelsen 
Styrelsen har haft nio protokollförda möten. Bland uppgifterna har varit att försöka 
minska kostnaderna för vinterväghållningen. Detta har lyckats dels genom ändring av 
upphandlingen och dels genom att vintern var mild. Snöröjning skulle nu ske då 
snödjupet var minst 7 cm mot 5 tidigare eller vid avrop från en medlem i styrelsen. 
Härigenom minskade kostnaderna från 60 000 kr till ca 17 000 kr. Övrigt 
vägunderhåll kostade 20 800 kr. 
 
Styrelsen har bestått av: 
 
Ordförande  Gösta Svensson (avgick 12.2 av privata skäl) 
Kassör  Siv Engdahl 
Sekreterare  Ann Karlsson 
Suppleanter  Per-Åke Berntsson och Olle Karlsson 
 
Slutord 
För att få bättre vägar och hålla nere kostnaderna vore det bra om alla vid behov t ex 
fyllde i håligheter med det grus som finns vid vägarna. Samtidigt är det bra att fler 
engagerar sig i områdets behov. Ett enkelt sätt att minska underhållsbehovet är att 
alla håller hastighetsgränsen. 
 
Styrelsen tackar väggruppen för dess viktiga arbete. 
 
Tådås den 16 juni 2005 
 
Styrelsen 
 


